
VÁŽENÍ SPOLUOBČANÉ 
 
 

     Dny se krátí, blíží se zima a my všichni, malí 
i velcí, se těšíme na Vánoce – svátky klidu, radosti, 
rodinné pohody. Nejvíce je to patrné na našich 
dětech, které jen co jim Mikuláš donesl krásné 
dárky, už se těší na stromeček, vánoční prázdniny a 
hlavně dárky od Ježíška. 
     Než však doba vánoční nastane, musíme prožít 
období očekávání – dobu adventní. Připravujeme se 
na vánoce, těšíme se na ně. Každý z nás jinak 
a každý po svém. Někteří lidé je prožívají opravdu 
v klidu a rozjímání, druzí zase v horečnatých 
přípravách a úklidech, pečením co nejvíce druhů 
cukroví, sháněním potřebných i „nepotřebných“ 
(v mnoha případech i hodně drahých) dárků a všeho 
možného, aby svátky byly opravdu štědré a bohaté. 
    My „lidé této doby“, jsme pak o Vánocích často 
tak vyčerpáni, že si ani neuvědomujeme, že už jsou 
svátky a těšíme se jen na to, jak si odpočineme. 
A tak celý smysl Vánoc nám pak uniká. Uniká nám 
to, že je tomu více než 2000 let, kdy na svět přišel 
ten, jehož příchod si právě o Vánocích každým 
rokem připomínáme, který se narodil pro nás, aby 
všem lidem dobré vůle dal svou velkou lásku. 
A právě v tomto je celý smysl vánoční doby. 
      Proto přeji Vám všem v tomto předvánočním 
čase především dobré zdraví, dobré sousedské 
vztahy, toleranci, přátelství, lásku a rodinnou 
pohodu. To je nejlepší základ pro to, aby i celá 
obec žila v dobré pohodě a byla místem pro 
spokojený život nás všech.  
     Na závěr Vás všechny upřímně zvu 
o silvestrovské půlnoci 31.12.2004 k budově  OÚ 
na novoroční přípitek, abychom se důstojně 
rozloučili se starým rokem a plni optimismu 
vkročili do nového roku 2005. 
                                                              starosta obce  

+                         + 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
VÁNOCE - slovo, jež zaznívá 
po celém světě. Mladí i staří jsou 
jím jakoby okouzleni a prožívají 
chvíle napětí a očekávání. Co 
vlastně jsou vánoce? Lidé se 
domnívají, že 25. prosinec je dnem 
narození Ježíše Krista. Dějiny ovšem 
o této skutečnosti nepodávají žádnou 
zprávu a ani pisatelé Bible nezaznamenali 
datum Kristova zrození. Pouze evangelista 
Lukáš uvádí jisté historické pozadí 
a zaznamenává, že se tak stalo v době prvního sčítání lidu 

v římské říši, které nařídil císař Augustus. 
Na základě císařského výnosu se odebral 
i Josef z města Nazareta do judského 
Betléma, aby se tu zaregistroval společně 

s Marií, která v té době čekala dítě. 
O dalším průběhu se Lukáš 
zmiňuje následovně: „A stalo 
se, když tam byli, že se jí 

naplnily dny, kdy měla porodit. 
I porodila Syna svého prvoro-
zeného, zavinula jej do plenek 
a položila do jeslí...“ (Luk. 2,1-7). 
Neuvádí ale, v který den kterého 
měsíce se tak stalo.  
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Jsou Vánoce!  
 

Naše tápající lidstvo čeká na tebe,betlémské Dítě, 
 jež přicházíš zjevit Boží lásku.  
Ty, Králi pokoje,nás vybízíš právě dnes, abychom se nebáli  
a svá srdce otevřeli dokořán k vyhlídkám naděje.  
 

 (Jan Pavel II.) 

Obecní zastupitelstvo Hrobice přeje všem svým spoluobčanům krásné 
a klidné prožití svátků Vánočních a šťastný nový rok  

plný pohody a životního optimismu 

Vánoce 
Hle, dítě se nám narodilo, syn je nám dán.  

Jeho jméno je  
„podivuhodný rádce, mocný Bůh,věčný otec, kníže pokoje". 

(prorok Izaiáš 9,5-6) 



 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

OBECNÍ ÚŘAD UPOZORŇUJE 
 

    Povinnosti vlastníků nemovitostí k letní a zimní 
údržbě přilehlých chodníků, jak vyplývá ze zákona 
č. 13/1997 Sb. o pozemních komunikacích                         
                                                                 výňatek ze zákona  
 

     §27 (4) Vlastník nemovitosti, která v zastavěném území obce 
hraničí se silnicí nebo s místní komunikací, odpovídá za škody, 
jejichž příčinou byla závada ve schůdnosti na přilehlém chodníku, 
která vznikla znečištěním, náledím nebo sněhem, pokud 
neprokáže, že nebylo v mezích jeho možností tuto závadu 
odstranit; u závady způsobené povětrnostními situacemi a jejich 
důsledky takovou závadu zmírnit. 

Skončení platnosti některých 
typů občanských průkazů 

 

    Upozorňujeme občany na omezení platnosti občanských 
průkazů bez strojově čitelných údajů datem 31.12.2005, což 
předpokládá jejich výměnu. Výměna se také týká osob, které 
překročily věkovou hranici padesáti let a platnost jejich 
občanského průkazu není časově omezena. 
    Vzhledem k předpokládanému přetížení příslušných pracovišť 
upozorňuje Ministerstvo vnitra občany, že je možné již nyní 
požádat o vydání nového občanského průkazu, přičemž tato 
výměna je osvobozena od správních poplatků. 
   Obecní úřad Hrobice nabízí důchodcům zprostředkování 
výměny občanských průkazů na OÚ Hrobice. Bude přítomna 
pracovnice Městského úřadu Vizovice a fotograf. Svůj zájem 
sdělte do konce měsíce ledna paní Kobylíkové. Pokud bude o tuto 
službu zájem, termín konání včas oznámíme. 

Upozornění vlastníkům 
a uživatelům nemovitostí 

 

     Jihomoravská energetika a.s. se obrací na 
vlastníky a uživatele nemovitostí s upo-
zorněním na povinnost odstraňovat a okle-
šťovat stromoví a jiné porosty tak, aby byl 
zajištěn bezpečný a spolehlivý  provoz 
energetického zařízení (dle zákona 
č. 458/2000 Sb.). V případě, že okleštění 
vlastník neprovede, mají podle výše 
uvedeného zákona pracovníci JME a.s. právo 
vstoupit na nemovitost a provést okleštění 
stromů sami. 
     V měsíci lednu, únoru a březnu budou 
pracovníci JME a.s. provádět v katastru naší 
obce pravidelnou kontrolu energetických 
zařízení. Součástí této kontroly je i okleštění 
dřevin, které ohrožují bezpečný a spolehlivý 
provoz energetického zařízení, které 
si vlastníci nemovitostí neodstranili sami. 
Je tedy výhodné provést si okleštění dřevin 
nejpozději během  měsíce prosince. 
     V případech, kdy není možné při okle-
šťování dodržet bezpečnou vzdálenost, mo-
hou vlastníci požádat pracovníky JME a.s. 
o vypnutí zařízení nebo aby okleštění 
provedli pracovníci JME a.s. v rámci kontrol 
v prvním čtvrtletí roku sami. 
    Každý, kdo oklešťuje stromoví rostoucí 
v blízkosti energetického zařízení, je 
povinen dodržovat bezpečnostní pravidla 
Další informace Vám poskytne JME a.s. 
na zákaznické lince 840111333. 
                         Jihomoravská energetika a.s. 

Voliči Vydané Volební Odevzdané Platné % platných
v seznamu obálky účast v % obálky hlasy hlasů 

367 153 41.69 153 153 100.00 
 

 
Platné hlasy Kód Název strany 

celkem v % 
7 ZHN a SNK společně 7 4.57 
8 Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid. 68 44.44 
9 Správný směr 8 5.22 
11 Za prosp.a jistoty vých.Moravy 2 I.30 
14 Unie svobody-Demokratická unie 0 0.00 
19 NEZÁVISLÍ 4 2.61 
21 Strana zelených 0 0.00 
26 Občanská demokratická strana 32 20.91 
33 Koruna Česká (monarch.strana) 0 0.00 
34 Pravý Blok 0 0.00 
36 Česká str.sociálně demokrat. 10 6.53 
47 Dělnická strana 1 0.65 
54 Komunistická str.Čech a Moravy 15 9.80 
55 Evr.demokr.a Nez.star.pro kraj 6 3.92 

Výsledky voleb do zastupitelstva Zlínského 
kraje dne 5. a 6. listopadu 2004 v naší obci 

INFORMACE OBČANŮM 

Obecní knihovna v Hrobicích 
upozorňuje 

 
Knihovna je otevřena  každé pondělí 

od 16 hod. do 18 hod. 
Do knihovny byly zakoupeny tyto nové tituly: 

-------- 
Eldorádo kreslených příběhů, Skotské 

duchařské historky, Výchova lady Lucindy, 
Pohádky,Vaříme s bleskem, Oči lásky, 

Trpělivý ženich, Vařila myšička kašičku, 
Národní pohádky, Pro rodný kraj, 

Nejkrásnější pohádky 
-------- 

     Zároveň jsou pravidelně ve spolupráci 
s Krajskou knihovnou Františka Bartoše 
poskytovány knihy z výměnného fondu, jedná 
se asi o 100 titulů, které se v intervalu půl 
roku obměňují. 
     Na Vaši návštěvu se těší knihovnice 

   Marie Samsonková. 



 
 

 

TRADIČNÍ SETKÁNÍ STARŠÍCH SPOLUOBČANŮ 
 
 
        Stalo  se  již  tradicí  v  závěru  roku  pořádat  set-
kání důchodců.V letošním roce Zastupitelstvo obce 

spolu s kulturně 
školskou komisí 
připravilo tuto be-
sedu v Hostinci u 
Gajdošíků na neděli 
21.11.2004. Na za-
čátku naše starší 
spoluobčany přiví-
tal starosta obce 
ing. František Gaj-
došík. Sešlo se jich  
téměř sedmdesát, 
přihlásilo se o dva-
cet víc, ale ne každému jeho povinnosti nebo zdraví umožnilo přijít.  Milá zábava 
se rozproudila hned od počátku, bylo si co povídat . Během celého roku si většina 

z nich málokdy dopřeje čas na odpočinek a ani nemají tolik příležitostí se setkat a sdělit si novinky ze svého okolí. 
V družné debatě byly jejich hlavním tématem  rodiny a samozřejmě 
především ti nejmladší, vnoučata a pravnoučata. Blížící se Vánoce, 
nový rok, zdraví a bylo toho ještě hodně co je v životě těší i trápí. 

K tanci i poslechu 
jim vyhrávala de-
chová hudba  z Pro-
vodova. Dovednost 
muzikantů i poslu-
chačů byla brzy 
vidět na plném 
parketu. Že se umí 
na parketu otáčet je 
vidět na fotografiích 
(větší část jsme 
vyvěsili ve skříňce u 
obchodu).  
     Pobavit se přišli i naši spoluobčané z domova na Dubíčku a ti, 

kterým to jejich zdraví umožňovalo, se dokázali v kole pěkně otáčet. Paní ředitelce i zaměstnancům domova patří 
poděkování za zajištění doprovodu a dopravy. Po celou dobu se o občerstvení starali členové ZO, kulturně - školská 
komise a ochotně pomohli 
i další spoluobčané. Kdo 
přišel, nelitoval. V družné 
zábavě setrvali až do ve-
černích hodin . Zaslechli 
jsme, že by to mohlo být 
častěji. Dovolujeme si 
pozvat naše starší spolu-
občany i na další akce, 
kde je čeká nejen dobrá 
zábava ale i možnost se 
spolu uvidět častěji. 
Na začátku příštího roku 
nás čeká košt hrobické 
slivovice a končinová 
zábava. Rádi Vás tam 
všechny uvítáme.   
 
 
 



 
 
 

MIKULÁŠ PŘIŠEL NA DISKO 
 
     Každým rokem se v podzimní čas začínáme všichni těšit na vánoce, 
až příjde ten čas pohody, odpočinutí si od všedních starostí 
a pracovního shonu. Děti se těší na dárky a na prázdniny na sněhu. 
Že se vánoce blíží je už jasné z výkladních skříní,  blikajících stromečků 
a žároviček na zahradách domků. K tomuto času patří také Mikuláš 
s andělem a čertem, kteří navštěvují děti vždy začátkem prosince a za 
hezkou básničku nebo písničku, bylo-li dítko po celý rok hodné, 
rozdává pamlsky. Jenže co by to bylo za čekání na vánoce bez trochy 

radosti a skotačení. 
Jen sedět doma a bát 
až příjde čert? 
    Druhým rokem se 
na Hrobicích mohou 
přijít děti povyrazit 
na Mikulášskou dis-
kotéku do sálu 
místního hostince. Myslím tím všechny děti bez rozdílu věku, od těch 
nejmladších až po ty nejstarší, kteří jsou dětmi duchem (věková 
hranice je stanovena 1 – 99 let).  
    Začínalo se ve tři odpoledne. Sál se začínal plnit těmi nejmenšími 
i se svými rodiči. 
Netrvalo dlouho 
a první tanečníci 
obsadili „taneční 
linoleum“. Zábava 

rostla, tanečníků přibývalo a nálada se stávala veselejší. Ovšem co by 
to bylo za zábavu, kdyby ji neprovázelo něco k snědku? Na všechny 
čekal vařený párek. A všemi očekávaná chvíle přišla. Po posledních 
soustech se najednou ozval zvoneček a do sálu vstoupil Mikuláš. 

Během chvíle se 
stal taneční parket 
téměř neprůchod-
ným díky velkému obležení Mikuláše, anděla a čerta. Dostalo se na 
každého. „Všichni byli letos nějak hodní!“ Řád do tohoto velkého 
mumraje dětí vnesla slečna Krejčí, jež se chopila mikrofonu 
a mluveným slovem pomohla nejen Mikuláši. Dodala tak celému 
odpoledni neopakovatelný veselý ráz.  
     Pamlsky byly rozdány, děti byly spokojené, zábava při muzice 
mohla pokračovat. 
S blížícím se veče-
rem „houstl“ také 
taneční parket.  
     S přáními o tu či 

onu písničku se roztrhl pytel. Muzika byla čím dál tvrdší, světlo 
jezdilo sálem. Jistě si všichni ti starší vzpomenou, jak to dříve na 
zábavách rozjížděli! Časy se asi příliš nemění a jablka, jak známo, 
nepadají daleko od stromu. Zkrátka se tančilo a tančilo. Bohužel v tom 
nejlepším se má přestat. Asi tak po dvaceti přidaných písních musela 
diskotéka skončit.  
    Na letošního Mikuláše už zůstanou jen vzpomínky. Určitě však 
hezké. Blíží se vánoce, čas pohody a pro děti opět chvíle očekávání. 
    Příštím rokem se opět začátkem prosince rozsvítí barevná světla 
a v sále u Gajdošíků se opět rozezní muzika. Pořadatelé se těší již teď 
a přejí všem „pařanům“, ať se zase za rok při Mikulášské diskotéce ve 
zdraví sejdeme.   
     
 



 
 
 

ZPRÁVIČKY  Z  MATEŘSKÉ  ŠKOLKY 
 
 
     
     
 
 
 
     
     
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pravidelně si do MŠ zveme loutkové divadlo 
„Sluníčko“ ze Zlína. Pohádky 

„O Otesánkovi“a „O Koblížkovi“ viděly nejen 
naše děti ale i děti z MŠ Březová a děti které jsou 

s maminkami na mateřské dovolené.

Všichni, kdo přišli k volbám, si mohli 
prohlédnout výtvarné práce dětí, draky 
nebo „podzimáčky“, které jsme 
vyrobili z dýní a přírodnin. 

Již druhým rokem děti společně 
s maminkami, babičkami a tatínky 

odpoledne koncem listopadu pletou 
a zdobí adventní věnečky, podkovy, 

 svícny. Všem se moc povedly. Na závěr 
všechny čekal ovocný zákusek.

    Na Mikuláše dostaly děti hned několik dárků. 
Prvním byla loutková pohádka „Jak zvířátka 
slavila vánoce“, na kterou se přišli také podívat 
obyvatelé „Domova na Dubíčku“. Donesli dětem 
dárečky a také naše děti pro ně měly připravené 
papírové čertíky. 
    Pak přišel čert s Mikulášem a za písničku nebo 
básničku každý dostal nadílku. 

    Pokud budou děti zdravé, rádi bychom pro rodiče a ostatní 
příbuzné připravili „vánoční koledování“ u stromečku. Také 
bychom chtěli potěšit svým pásmem písniček, tanečků, koled 
a básniček obyvatele „Domova na Dubíčku“, pro které 
již vyrábíme přáníčka. 
 
     Závěrem bych chtěla všem popřát příjemné prožití 
svátků vánočních a hodně zdraví a spokojenosti v příštím 
roce…..                                                                                       

Jana Šenkeříková 



 MED JE ELIXÍR MLÁDÍ 
   Už jste jistě nejednou zažili pocit velkého 
fyzického vyčerpání, zejména  při namáhavé 
práci, těžkém sportu nebo po dlouhém turistickém 
výšlapu. Právě v takových situacích nejlépe 
oceníte med jako okamžitý zdroj nové energie, 
která je doslova během několika desítek vteřin 
u každé vyčerpané buňky vašeho těla. Postačí 
jedna polévková lžíce medu a vy budete cítit jak 
se vám do žil vrací síla. Podobné účinky má med 
také ve stresových situacích. Med je také nedílnou 
součástí rekonvalescentních diet, zejména po 
složitých operacích. 
    Mají-li k němu přístup děti, logicky omezí kon-
zumaci sladkostí s řepným cukrem, což podpoří 
zpevňování jejich kostry a omezí kazivost zubů.
Snad každá domácnost má bohaté zkušenosti 
s používáním medu při zánětech horních cest 
dýchacích. Využívá se však i v kosmetickém 
průmyslu. 
    Při průjmových onemocněních bychom neměli 
jíst žádné sladkosti obsahující bílý cukr. Zatímco 
jednoduché cukry z medu přecházejí do krve 
okamžitě a do střev se vůbec nedostanou, bílý 
cukr se pro svoji složitou stravitelnost dostává až 
do nižších pater střeva, kam přirozeně nepatří. 
Zde podporuje různé kvasné procesy, které léčbu 
ještě zhoršují. Nemocný organizmus přitom 
potřebuje mnohem více energie, než zdravý. 
Pokud pacient pije velké množství bylinkového 
čaje bohatě slazeného medem má dostatek 
energie i tekutin a zažívací ústrojí není nijak 
zatíženo.  
    Med se s oblibou podává při bolestech hlavy 
a u poruch spánku. Zajímavé jistě je i to, že je-li 
med podán při otřesu mozku během několika 
minut po úrazu, následky otřesu mohou být 
mnohem nižší, neboť jednoduché cukry 
vyrovnávají působení osmoticky aktivních 
rozpadových látek, které jsou odpovědné 
za následný tlak v lebce. Med také tlumí sekreci 
žaludečních šťáv, čehož lze velmi dobře využít 
při léčbě vředového onemocnění. 

PŘÍJEMNÉ VÁNOČNÍ SVÁTKY, ZDRAVÍ, 
ŠTĚSTÍ  A RODINNOU POHODU VÁM 

V  NOVÉM  ROCE 2005  PŘEJE 
ZA VŠECHNY VČELAŘE 
JOSEF KOŠÁREK

 
 
 

    VČELAŘ RADÍ     
 
 

MED JE HODNOTNÁ PŘÍRODNÍ POTRAVINA S LÉČIVÝMI ÚČINKY 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 BOHATÁ LÉKÁRNA V KAŽDÉ SKLENICI MEDU 

   Tím ovšem blahodárný vliv medu zdaleka nekončí.  
Med totiž obsahuje obrovské množství dalších 
důležitých látek, které naše tělo obnovují  a zmírňují 
nepříznivé vlivy prostředí. Z nich jmenujme alespoň  
kyselinu  jablečnou  nebo  jantarovou. 
Aminokyseliny    se    výrazně 
podílejí  na  chuťových  vlast-
nostech medu. Nejvíce jich je 
v  tzv.   smíšených   medech. 
Převažující aminokyselinou je 
prolin.  
    Velmi významný podíl v medu 
mají enzymy, které v našem těle 
urychlují  a  usnadňují  některé 
procesy     látkové     výměny. 
Nejdůležitějším z nich je invertáza, která pochází právě 
ze včelích hltanových žláz. 
    Med je také bohatým zdrojem minerálních látek. 
V jednom kilogramu medu jich bývá až 10 gramů! 
Největší zastoupení má draslík, po něm sodík, vápník 
a hořčík. Ze stopových prvků je významně zastoupeno 
železo. Najdeme v něm ale i takové látky, jako 
například acetylcholin nebo adrenalin. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

    Včelí med vytvářejí včely ze sladkých šťáv, které jim příroda nabízí většinou v květech. Včely tyto šťávy sbírají, 
pomocí hltanových žláz přetváří a ukládají do svých voskových plástů k zahuštění a dalšímu zrání. Při něm se mění 
chemické složení medu a vzniká celá řada blahodárných látek. 

 Největší přínos medu pro lidský organizmus spočívá v tom, že neobsahuje téměř žádný složitý řepný 
cukr, ale jen jednoduché cukry ovocný a hroznový. Lidské tělo totiž tráví řepný cukr velmi složitě 
a potřebuje k tomu mnoho minerálů, zejména vápníku. Právě proto se lidem, kteří dlouhodobě sladí 
bílým řepným cukrem, tak často kazí zuby a řídnou kosti. 

 Naproti tomu s ovocným a hroznovým cukrem obsaženým v medu naše tělo žádnou práci nemá – tyto 
cukry mohou ihned přejít do krve a být k dispozici jako bezpečný zdroj energie. 

 Z MEDU SE NETLOUSTNE !!! 
  Někteří lidé s nadváhou se obávají konzumovat med 
pro jeho vysokou energetickou hodnotu. Tyto obavy 
jsou však zcela zbytečné. Převažujícím jednoduchým 
cukrem v medu je cukr ovocný – glukóza. Dostane-li 
tělo v medu větší porci energie než právě potřebuje, 
nadbytečná glukóza  se přemění na jaterní škrob 
glukogen. To pak přispívá k obnově jater 
poškozených škodlivinami. 



 
 
 

 
 

 
    

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Ze zápisů zasedání zastupitelstva obce 
 
 

5 /2004 – 15.10.2004 
 
K bodu 1 
ZO jednohlasně schválilo inventarizační komise. 
K bodu 2 
ZO jednohlasně schválilo zakoupení zahradní techniky pro celoroční údržbu obecních ploch. 
K bodu 3 
ZO jednohlasně schválilo odměny členům ZO a členům komisí při ZO za rok 2004. Jedná se o pomocné 
práce při výstavbě hřiště za MŠ a za pomoc při různých kulturních akcích během celého roku. 
K bodu 4 
Ostatní záležitosti. 

a) Žádost Města Slušovice o vyjádření k omezení průjezdu vozidel nad 12 t v úseku – Zdravotní 
středisko Slušovice – křižovatka Hvozdná – Březová. ZO se vyjádřilo, že tento problém se Obce 
Hrobice přímo netýká a s omezením tonáže souhlasí. V této souvislosti ZO žádalo starostu obce, 
aby prověřil možnost omezení dopravy těžkých vozidel  přes Obec Hrobice. Starosta přislíbil, že se 
pokusí vyvolat jednání s příslušným orgánem. 

b) ZO schválilo žádost Moravia Proinvest s r.o. o dodatečné stavební povolení již existujících staveb 
„Dočasný sklad  destilované vody a  zimních  směsí do ostřikovačů“ a „Sklad etanolu v Hrobicích“ 
v areálu bývalého závodu BIOTECH. 5 členů ZO bylo pro a 2 členové se zdrželi hlasování. 

c) Starosta obce přečetl dopis od Charity Zlín, ve kterém naší obci děkují za spolupráci při organizaci 
Tříkrálové sbírky. Také nabídli možnost objednat si vstupenky na parodii divadelního představení 
„Vaši furianti“. 

d) Starosta obce seznámil členy ZO s návrhem projektu na opravu obecního bytu v budově obecního 
úřadu. Popis prací a  dodávek včetně ocenění vypracoval „Ing. Václav Kresta – Stavitelství“. 
Cenová nabídka činí 423 441 Kč, přičemž mu některé práce zajišťuje subdodavatel. 

         ZO rozhodlo, že nejdříve se provedou instalatérské práce, které provede firma „VODO-TOPO –  
         INSTALATERSTVÍ“ Kráčalík Ondřej, Zlín-Velíková 115 (cenový rozpočet 118 225,- Kč). Po  
         ukončení těchto prací se dá nabídka stavebním firmám  na dokončení opravy. Zájem zatím  
         projevily firmy p. Tomáše Drábka z Lukova a p. Bronislava Hynčice z Březové. 
K bodu 5 
ZO jednohlasně schválilo úpravu rozpočtu.  
400 000 Kč na opravu obecního bytu, 200 000 Kč na zakoupení zahradní techniky. 
 
6/2004 – 10.11.2004 
 
K bodu 1 
Na základě doporučení správní rady Energetického sdružení jižní Moravy (ESOM) a po prověření 
minulých smluv, schválilo ZO jednohlasně návrh nové smlouvy o nájmu a provozování plynárenského 
zařízení mezi obcí Hrobice (pronajímatel) a Jihomoravskou plynárenskou a. s. Brno (nájemce).    
K bodu 2 
ZO jednohlasně schválilo odkoupení části pozemku (parcela č. 473/1), do kterého vinou stavební firmy 
zasahuje malá část nového víceúčelového hřiště za MŠ. Jedná se o novou parcelu (č. 473/3 – 10 m2). 
Na základě znaleckého posudku, který vypracoval p. Ing. Eduard Minařík, Želechovice (znalec v oboru 
ekonomika, ceny, a odhady nemovitostí) a s ohledem na částečné znehodnocení pozemku byla 
stanovena kupní cena 7 000,- Kč. 
K bodu 3 
ZO jednohlasně schválilo úpravu rozpočtu v příjmech a ve výdajích o 20 000,- Kč. Příjmy- pol. 4111 – 
Neinvestiční dotace přijaté z VPS státního rozpočtu. Výdaje- § 6115 pol. 5139, 5021, 5173 (spotřební 
materiál, cestovné, odměny).Jedná se o poskytnuté finanční prostředky od Zlínského kraje pro volby do 
zastupitelstev krajů ve dnech 5. a 6. 11. 2004. 
K bodu 4 
ZO jednohlasně schválilo bezúplatný převod pozemků parc. č. 141/1, 141/36, 158/27, 158/32, 174, 
333/2 v k. ú. Hrobice ze státu na obec za podmínky, že ve lhůtě do deseti let od bezúplatného nabytí 
majetku Obec Hrobice nepřevede tyto nemovitosti na jinou osobu a současně je bude užívat 
k dosavadním účelům (viz USNESENÍ). 



Upozornění: 
Kdo nechce být uváděn ve společenské rubrice, nahlaste 

svůj nesouhlas na obecním úřadě. 
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Naši jubilanti leden – březen 2005 
 

Petříková Marie    70 let 
Košárek Josef    65 let 
Hanák Josef     70 let 
Holík Milan     65 let 
Mazel Zdeněk    60 let 
 

Všem jubilantům  
srdečně blahopřejeme 

Připravované akce 
 31.12. - Silvestrovské setkání před obecním úřadem 
   23.1. - Maškarní bál  
     5.2. - Končiny   
   19.2. - Košt hrobické slivovice 

Úmrtí 
 

Javůrková Františka    č.p. 136
Garguláková Vlasta    domov důchodců - Lukov
 

Čest jejich památce 

+                          +

+                          +

Občané přihlášení k trvalému pobytu 
 

Kadlecová Jana                  č.p. 68 
Kadlec Petr    č.p. 68  
Skopalík Josef   č.p. 40 
Skopalík Petr    č.p. 40 
Smetana Martin   č.p. 38 
Štefanová Ludmila   č.p. 136 

Občané odhlášeni z trvalého pobytu 
 

Válková Jarmila                      č.p. 92 

"Boží láska bdí" i ve chvílích,  
kdy je v našem životě všechno zahaleno tmou, 

když vše spí.  
V jistotě Boží láskyplné přítomnosti  

můžeme jásat i uprostřed všech temnot, 
můžeme se hřát,  

i když je “stín a mráz vůkol nás”…

Společenská rubrika 

Sponzoři Mikulášské diskotéky 
  

MěÚ Slušovice, fy. Greiner plastové obaly s.r.o., 
MORÁVIA – CHEM s.r.o. – p. Březina, 
TIMEX inc. s.r.o. Neubuz – p. Otáhal, 

Řeznictví a uzenářství – p. Bořuta, Benzina Slušovice, 
A.O.P. s.r.o. výroba plastových oken a zahrad 

– p. Pospíšilík, HILLCOM s.r.o. Zlín – p. Král, 
AGROBAC – p. Gebauer                                                                

                                                                  DĚKUJEME


